
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje raadscommissie SBBV 
      
Datum: 9 april 2024 
 
Indiener: Marco Oudshoorn, VVD 
 
Onderwerp: Kapotte gasleidingen en samenwerking Delta en KPN 
 
 
Inleiding: 
 
De afgelopen maanden is de brandweer al meer dan tienmaal uitgerukt om een gaslek te dichten 
welke veroorzaakt werd door de werkzaamheden bij de aanleg van het glasvezelnetwerk in 
Schoonhoven. Gelukkig is telkens door adequaat ingrijpen van de brandweer een explosie 
voorkomen. Maar door onvoorziene omstandigheden kan het gas zich wel ophopen en dan zijn de 
gevolgen niet te overzien. Verder is het wegdek 2 maal open gebroken. 1 maal voor de aanleg van de 
Delta glasvezelkabel en enkele weken later voor de KPN kabel. De VVD heeft toen informeel bij de 
wethouder geïnformeerd waarom dit zo gebeurde en het antwoord was dat deze omslachtige manier 
van aanleggen nu eenmaal zo uitgevoerd moest worden ivm met ( europese ) afspraken en 
regelgeving. Echter bleek deze week opeens dat de kabels wel degelijk tegelijkertijd aangelegd 
werden. Nu in de meeste straten de glasvezelkabels zijn aangelegd, blijkt tevens dat in veel straten 
het wegdek er zeer slecht uitziet. Hobbels, slecht aansluitende stenen, verzakkingen en 
onregelmatigheden. Veelal mede veroorzaakt door het krappe tijdsbestek waarin het gerealiseerd 
moet worden.   
  
 
Vragen: 
 

1. Gaat de burgemeester en/of de Veiligheidsregio er op toe zien dat de veiligheid en 
gezondheid van onze inwoners voortaan gewaarborgd is en blijft? Ook in al de kernen en 
buurten waar het glasvezelnet nog aangelegd gaat worden? En de kosten van het nodeloos 
uitrukken van de brandweer door de aannemer vergoed worden? 

 
2. Hoe kan het zijn dat het straatwerk tweemaal opengebroken is voor 2 verschillende kabeltjes 

in hetzelfde gootje, waarbij het eerst blijkbaar niet mocht of kon en nu opeens wel? 
 
3. In veel straten zijn de werkzaamheden die met de bestrating te maken hebben, zeer slordig 

uitgevoerd. Bewoners zijn trots op hun straat en nu worden ze geconfronteerd met zeer 
slordig straatwerk. Naast dit visuele aspect, leveren de zeer slordig teruggeplaatste klinkers, 
tegels en stenen voor oudere en slecht ter been zijnde inwoners, gevaar op. Hoe en wanneer 
lost de verantwoordelijk wethouder dit op?  
 

 
 

 


